
Møtereferat 
 

 

 

Kristiansand og Omegn skytterlag 
 

 Møteleder: 

Leder 

Møtedato: 

2.sep  2019 

Møtets formål: 

Styremøte 

Referent: 

Janne Kornbrekke  

 

Styremøte nr. 5/2019 

Møtested: 

Farvannet skytebane 

Neste møte: 

 

Møtedeltakere: 

Kjell Arild Kleivkås (KAK)        Janne Kornbrekke (JK)          
Liv Kirsti Gabrielsen (LKG)       Jostein Furholt (JF) 
Johan Nygård (JN) 

 Referat sendt tilstedeværende samt: 

 

Sak nr.: Saksfremstilling: Ansvarlig: 

31/2019 Gjennomgang av referat forrige styremøte  

32/2019 Status i utvalgene (bane, ungdom, storvilt, hus-styret) 

Storvilt. OK. 

Ungdom. Vi må se etter erstattere for trenere på Solsletta. Nye må 
inn etter årsmøtet 13.nov. Permer over utlån må merkes med 
Solsletta, Sukkevann og Hellemyr innendørs og Farvannet 
utendørs. De 2 våpensmia- rekruttriflene kan vi kvitte oss med til 
vinteren. 

Baneutvalg. OK. Stang og felthurtigskivene bør ha et tettere 
overtrekk/tak som tas opp og ned hver gang. Felthurtig er mer 
utsatt. Eventuelt i aluminium eller glassfiber. 4 stangskiver og 6 
felthurtig dvs 10 skiver.  

 



Husstyret. Nytt tilfelle av rullegardinuhell. Saken utbedres. 
Uheldig at folk er inne og griser i skytterhuset når det er gjort klart 
for utleie. Plakater/plater og reklame fra årets arr. Må tas ned.  

33/2019 Terminlistemøte.  
Vi kan ta 2 (onsdag og torsdag på Sukkevann) kvelder med 
Sørlandscup. Passer med uke 41/42.  
Sørlandskula en helg uke 44 på Hellemyr.  
Karusell Sukkevann. Uke 44-49. Tirsdag og torsdag. Helst nr 4 
eller 5.  
Feltstevne med Iveland. Tidligst mulig. 
Samlagsstevne. Vi får nok et stevne. Passer best med 
Samlagsstevne bane, men da vil vi slippe Agderstevnet.  
Eventuelt kan vi ta samlagsstevne felt. Kun et feltstevne. 
Skagerakstevne på 2. pinsedag felles med Øvrebø. 
Kan ha som mål å arr samlagsstevne stang og stuper sammen 
med skagerakstevnet.  
 
15 M høsten 2020. Kopiere H19. 

 

34/2019  Utvide plattingen v de store vinduene. Ønskelig. Jostein 
undersøker kostnader ved innleid snekker.  

 

35/2019 Innendørsbanen på Solsletta er ikke registret på DFS som DFS-
bane tilhørende KOM. Står som Topdal. Samlagets banekontakt 
og Johan avtaler en kveld hvor alle baner godkjennes. Problemet 
oppstod ved sammenslåingen. DFS sitt system godtar kun en 
bane pr lag. 

 

36/2019 Tidspunkt for dugnadsfesten. Fredag 13.desember.   

37/2019 Trimtex. Ønsker å leie banen en kveld for å skyte. Enten får det 
bli på en innendørsbane eller så får de vente til våren igjen. Vi 
flytter med våpnene til innendørsbanene nå.  

 

38/2019 Våpenkontrollør-lønna går til de som jobbet på Evje.  

 Møte hevet kl 2045  

  

_____________________    ________________________ 

Kjell Arild Kleivkås            Janne Kornbrekke 

Leder                                     Nestleder/sekretær 

 

 



______________________    _________________________ 

Jan Dalene                              Johan Nygård 

Kasserer                                  Leder baneutvalg 

 

______________________    __________________________ 

Snefrid Fjermeros                    Jostein Furholt 

Leder ungdomsutvalg             Leder jegerutvalg 

 

______________________ 

Liv Kirsti Gabrielsen 

Leder husstyre 
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